
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 22. december 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 475
Ministeren bedes oplyse, om der på forhånd er bestilt flere faste ”stærekasser”,
eller om der er forhåndsreserveret ny bestilling hos leverandører – til effektue-
ring, såfremt det politisk besluttes, at der skal købes flere hjem?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karsten Nonbo (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karsten.Nonbo@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup
formand
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